
 

Zápis č. 4 z jednání komise Zdravého města a MA21, konané dne 02.05.2023 

v 16 hod., Aula radnice MěÚ 

______________________________________________________________________ 
 
Zaevidováno v EED pod č. j.: 

Jmenný seznam přítomných a nepřítomných členů komise: Adamec Jiří, Bílková Julie, 

Holáňová Jana, Janošek Dalibor, Klein Jiří, Knop František, Kuchařík Matyáš, Krutílková 

Monika, Macháček Jan, Šmajstrla Dan, Sochorová Šárka, Vašenda Dominik 

Přítomni členové: Adamec Jiří, Bílková Julie, Janošek Dalibor, Klein Jiří, Kuchařík Matyáš, 

Krutílková Monika, Macháček Jan, Šmajstrla Dan, Sochorová Šárka 

Nepřítomni členové omluveni: Holáňová Jana, Knop František, Vašenda Dominik 

Nepřítomni členové neomluveni: - 

Tajemník komise: Jánošíková Markéta 

Hosté:  

 

Při zahájení schůze bylo přítomno 9 členů z celkového počtu 12 členů komise. Komise byla 

usnášeníschopná. 

 

Zahájení: 
Jednání bylo zahájeno předsedou komise Jiřím Adamcem, který přítomné členy a hosty na 

jednání komise přivítal. Předseda komise seznámil členy s programem jednání. 

 
1. Schválení programu jednání komise:  

Program:  

1. Schválení programu  
2. Projekty pro Nový Jičín 2023  
3. Různé 

 

Hlasování: Komise schvaluje navržený program komise. 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení: Bylo přijato 

2. Projekty pro Nový Jičín 2023 

Předseda komise na úvod shrnul, že do výzvy Projekty pro Nový Jičín 2023 byly přihlášeny 



 

celkem 4 projekty, všechny byly doporučeny odbory MěÚ. Na projednání byli proto přizváni 

předkladatelé 4 projektů, ti byli informováni, že jejich úkolem je své projekty prezentovat v 

přidělené časové dotaci (5 minut prezentace a max. 10 minut na dotazy). Jeden předkladatel 

se v den konání jednání komise omluvil z vážných rodinných důvodů. Předkladatelé byli 

postupně vyzváni k prezentaci. Pořadí prezentujících bylo určeno abecedním seřazením.  

Rodinné hřiště – Fotbalové hřiště TJ Sokol Žilina 

Předkladatel projektu přítomné seznámil s účelem projektu vybudování rodinného hřiště 

v blízkosti fotbalového hřiště na Lamberku pro veřejnost a členy TJ Sokol Žilina. Rozpočet 

zahrnuje čtyři herní prvky a dopadovou plochu pro herní prvek Golem.  

Dotazy: 

 Jak je řešena dopadová plocha? 

: V návrhu je štěrkový povrch. 

 Jsou v kalkulaci terénní úpravy? 

: Ano ty nejnutnější. 

 Nebylo by lepší umístit hřiště jinde, dál od rybníku z důvodu bezpečnosti? 

: Hřiště může být umístěno i na jiném místě v rámci vybrané parcely. Je to 

jedna z možností. 

 Kdo by se staral o údržbu? 

: Hřiště by mělo ve správě město ale TJ Sokol Žilina se může podílet na 

údržbě.  

Hlasování: Komise doporučuje projekt Rodinné hřiště – Fotbalové hřiště TJ Sokol 
Žilina k realizaci.  

Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se:0 
 
Usnesení: Bylo přijato 
 
Sdílený polytechnický sklad pro školská a volnočasová zařízení pro děti 
 
Předkladatelka projektu seznámila přítomné se záměrem zřízení polytechnického skladu 

v místní části Bludovice v budově na Fojtství. Sklad by byl dostupný pro všechna školská 

zařízení (MŠ a ZŠ), volnočasová zařízení a veřejnost. Správkyně – předkladatelka by 

zajišťovala materiál do skladu od lokálních dodavatelů a po domluvě by bylo možné materiál 

zase vydávat zájemcům. Jednalo by se o čisty materiál, který ve většině případů je určen 



 

k likvidaci, ale v různých zařízeních může pomoci při tvorbě, kreslení apod. V kalkulaci jsou 

zahrnuty stavební úpravy prostor, regály a úložné boxy.  

 
Dotazy:  

 Byl by sklad přístupný veřejnosti? 

: Ano vše by bylo o domluvě. 

 Provoz byste zajišťovala jako fyzická osoba nebo provoz by zajišťoval spolek?  

: Já jako FO, pokud by sklad musel provozovat spolek, tak jsme i na tuto variantu 

připraveni.  

 Ptali jste se i jiných mateřských školek, jestli mají zájem materiál odebírat? 

: Ano, už při sběru podpisů nás podpořili zaměstnanci mateřských školek. 

 Jaké jsou zkušenosti z města Most (nabídka a poptávka materiál) 

: Je domluvena pravidelná nabídka materiálu. Vše se odvíjí od sezóny.  

 
Hlasování: Komise doporučuje projekt Sdílený polytechnický sklad pro školská a 
volnočasová zařízení pro děti k realizaci.  
 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se:0 
 
Usnesení: Bylo přijato 
 
 
Revitalizace Hückelových vil I. – zahradní lavičky 

Předkladatel přítomné seznámil se současným stavem areálu Hückelových vil. A možnou 

budoucí rekonstrukcí. Areál se plánuje otevřít veřejnosti, předkladatel uvedl, že v areálu 

chybí sedací plochy pro odpočinek a lavičky by tuto situaci vyřešily. Lavičky byly navrženy, 

tak aby zapadaly do historického areálu. Lavičky by se daly přesouvat po celém a areálu a 

měly by využití při akcích pořádaných v areálu. Areál je střežen CCTV – kamerovým 

systémem s ostrahou ze strany Městské policie Nový Jičín.  

Dotazy:  

 Jak by bylo naloženo s lavičkami při rekonstrukci areálu. 

: Lavičky by se přesunuly na jiné místo, případně se dají schovat ve vilách.  

Hlasování: Komise doporučuje projekt Revitalizace Hückelových vil I. – zahradní lavičky 
k realizaci.  

 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se:2 



 

Usnesení: Bylo přijato 
 

Předkladatelé výše uvedených tří projektů prezentací splnili podmínky pro to, aby dále 

postoupili do finálního hlasování, které bude probíhat elektronicky od 16.5 do 4. 6. 2023. 

Workoutové hřiště v Žilině 

Předkladatel byl z vážných rodinných důvodů omluven. Tajemnice komise předala 

přítomným informace o projektu. Workoutové hřiště předkladatel navrhl v lokalitě Žilina na 

starém nevyužitém fotbalovém hřišti. Cenová kalkulace ovšem nezahrnuje dopadovou 

plochu. Předkladatel informoval tajemnici komise, že zjišťoval možnosti dopadové plochy, tak 

aby zbytečně finančně nezatěžovala rozpočet. Firma, která sestavovala cenovou kalkulaci, 

při telefonické konzultaci uvedla, že dopadová plocha může být vytvořena s kůry. Dle dalších 

informací odbor správy majetku při hodnocení projektu uvedl, že vybudování workoutového 

hřiště již bylo na OSM zpracováno a byla podána žádost o dotaci u nadace RWE. A v areálu 

vznikne plnohodnotné wourkoutové hřiště totožné s návrhem předkladatele.  

Na základě nedostačujících informací k cenové kalkulaci projektu. Dále z důvodu nereálného 

rozpočtu. A z informace, že již vybudování totožného hřiště je v zájmu odboru správy 

majetku se komise Zdravého města a MA21 rozhodla nedoporučit projekt k realizaci.  

Hlasování: Komise nedoporučuje projekt Workoutové hřiště v Žilině k realizaci. 

Hlasování: 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení: Bylo přijato 
 

4. Diskuze, různé   
Předseda komise přítomné vyzval, aby vznesli případné podněty k projednání – nikdo z 

přítomných toho nevyužil, proto předseda přítomným poděkoval za účast a rozloučil se s 

členy.  

Tajemnice komise poděkovala členům, kteří se zúčastnili akce Veřejné fórum 2023, která se 

konala v 12. dubna, zvlášť pak těm, kteří se podíleli na organizaci celé akce. Členové komise 

byli informování, že k podnětům z Veřejného fóra bude uspořádáno samostatné jednání 

komise, a to v termínu 20.06.2023 v 16hod.  

 
Další jednání komise se uskuteční dne 20.06.2023 v 16 hod. v prostorách Velké zasedačky. 
 



 

Zápis z jednání komise provede tajemník, který rozešle zápis elektronicky všem členům 

komise/výboru. 

 

Město Nový Jičín, jako správce osobních údajů informuje, že zpracování výše uvedených osobních údajů je prováděno zákonným 

způsobem dle obecného nařízení o ochraně osobních údajů. Ostatní informace, práva a povinnosti při zpracování osobních údajů 

naleznete na webových stránkách města. Z důvodu ochrany osobních údajů mohou být zveřejněné verze zápisů anonymizovány. 

Neupravené verze zápisů mohou být podle § 16 odst. 2 písm. e) Zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), předloženy 

k nahlédnutí oprávněným osobám. 

 

V Novém Jičíně dne 03.05.2023 

 
 
Zapsal: Markéta Jánošíková Podpis: ……………………… 
 
Jiří Adamec   Podpis: ………………………  
předseda 
 
   
      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Příloha č. 1 – Prezenční listina (Nedílná součást zápisu, která je společně se zápisem zveřejňována na intranetu 

úřadu. Bez prezenční listiny se zveřejňují zápisy z jednání výborů ZM na webových stránkách města.) 
Příloha č. 2: Program jednán 


